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ZAPISNIK 

SA 3. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

3. sjednica VMO Orehovica održana je 28. lipnja 2023. (srijeda) s početkom u 16:45 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Damir Kamenar, predsjednik VMO 
-  Martina Čugelj Juršić, zamjenica predsjednika VMO 
- Sandy Mijatović, član VMO 

-  Snježana Radić, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Dajna Jogan, članica VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice VMO Orehovica od 31.5.2023. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Orehovica, Damir Kamenar i predložio sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Priprema za prijavu programskih aktivnosti Vijeća MO Orehovica za 2024. godinu – 

dostava materijala - uputa 
2 Priprema za realizaciju programske aktivnosti Dani MO Orehovica  
3 Informacije sa održanih sastanaka tijekom mjeseca – izvjestitelj: predsjednik VMO 

Orehovica Damir Kamenar 
4 Razno  

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 



  

 
 
 

AD 1  
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar i referent za mjesnu samoupravu-tajnica upoznali su 
nazočne sa materijalima za prijavu i izradu programskih aktivnosti vijeća mjesnih odbora za 2024. 
godinu. 
Rok za prijavu i dostavu Odsjeku za mjesnu samoupravu je 20. srpnja 2023. godine. 
Nazočni su informirani s uputama za izradu Programskih aktivnosti i iste detaljno raspravili te su 
iznijeli slijedeći 

  
Zaključak: Vijeće će Programe rada za 2024. godinu još jednom razmotriti i usvojiti na 
idućoj sjednici u srpnju najkasnije do 14. srpnja 2023. godine.  
 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar, s nazočnima je raspravio programsku aktivnost Dani MO 
Orehovica.  
Nazočni su prokomentirali kako teren boćarskog joga nije adekvatan za korištenje a trebalo bi 
sanirati i igralište.  
Nakon dulje rasprave i dogovora, Vijeće je  
 
Zaključilo: kako će se za sanaciju navedenih igrališta uputiti zahtjev nadležnima a Dani MO 
Orehovica održat će se u mjesecu rujnu kao i planirana ekološka akcija.  
 
 
AD 3 
 
Predsjednik Vijeća, nazočne je upoznao sa sastancima održanim tijekom mjeseca lipnja.  
Na sastanku održanom u Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet kod pročelnice Maje 
Malnar, razgovaralo se o postavi špine na Jelušićevom igralištu, prometnim regulacijama u 
pojedinim ulicama i ograničavanju prolaza vozila prema tonaži.  
Vezano za navedenu problematiku, na sastanku je rečeno da se trebaju dostaviti pismeni zahtjevi 
prema navedenom Odjelu za realizaciju istih.   
 
Predsjednik je nazočne upoznao i sa odgovorom nadležne Komisije za postavljanje predmeta i 
privremenih objekata na području grada Rijeke a kojemu se MO Orehovica obratio pismeno radi 
uklanjanja reklamnih panoa sa Doma kulture, Kalina 2.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno razmotrilo, prokomentiralo i podržalo za poduzimanje daljnjih 
aktivnosti po određenim temama kako bi se navedeno što prije realiziralo a pročelje Doma 
vratilo u prvobitno stanje.  
 
 
AD 4 
 
Nazočni članovi vijeća iznijeli su nezadovoljstvo iznosom vijećničke naknade te smatraju da se ista 
treba povećati.  
 
Ponovo je raspravljana komunalna problematika na pojedinim lokacijama ali i nemogućnost 
pražnjenja kontejnera za smeće u ulici Kalina radi parkiranog kamiona na zabranjenom mjestu. 
 
Također se ponovo raspravljalo i o problemu provale u boćarski objekt na Orehovici u ulici Kalina 
temeljem kojeg je dana 2. svibnja 2023. godine izvršen i policijski očevid. Iako na pismeni zahtjev 
Vijeća da se zapisnik dostavi, isti još uvijek nije zaprimljen.  
 



  

Nazočni su upoznati s informacijom da se na području sadašnje Područne škole Orehovica, planira 
urediti dječji vrtić i jaslice.  
 
 
Zaključak:  
 
Vezano za povećanje naknade Vijeća MO Orehovica, tajnica MO će uputiti upit voditeljici 
Odsjeka za mjesnu samoupravu.  
 
Za komunalnu problematiku i nepropisno parkiranje u ulici Kalina ponovo će se uputiti 
pismeni zahtjev nadležnima za hitno postupanje.   
 
Vezano za provalu u boćariju, od II. PP će se ponovo pismeno zatražiti Policijski zapisnik.   
 
Nazočni su istaknuli kako zbog stoljetne povijesti PŠ Orehovica nisu najsretniji što se 
zatvara ali budući da je sada u školi desetak djece sa područja Pašca, Svilnog i Orehovice, 
nasuprot trideset djece predškolske dobi, Vijeće je jednoglasno podržalo prenamjenu uz 
uvjet da prvenstvo upisa u taj vrtić i jaslice imaju roditelji s gore navedena tri naselja. 
 
 
Sjednica je završila u 19:45 sati. 

   
    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
               Sonja Ban Oklobdžija 

 
        

 Predsjednik VMO Orehovica: 
     Damir Kamenar 

 

 


